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ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

PROCES  VERBAL 

 

          Incheiat astazi  02 martie  2020,   in sedinta  extraordinara de indata a 

Consiliului local al comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin 

Dispozitia nr. 60 din 28 februarie 2020. 
         Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 10 

consilieri din 13. Lipsesc domnul Vidu Afloarei Neculai, Raclariu Adina-Cristina 

si Savin Marian. Participa  primarul comunei, secretarul general al comunei, 

responsabilul pentru achizitii si pentru resurse umane. Presedintele de sedinta, d-na 

Homorozan Elena   constata ca este indeplinit cvorumul pentru desfasurarea 

acesteia si  da citire ordinei de zi a sedintei. 

         1.Proiect de hotarare privind aprobarea Programului anual al achizitiilor 

publice si achizitiilor sectoriale pentru anul 2020. 
        2.Proiect de hotarare privind aprobarea salariilor de baza pentru functiile 

publice locale precum si pentru personalul contractual  din aparatul de specialitate 

al primarului comunei Cracaoani, judetul Neamt 

       3.Proiect de hotarare privind aprobarea Planului anual de actiune privind 

serviciile sociale administrate si finantate din bugetul comunei Cracaoani, judetul 

Neamt pe anul 2020. 

       

 
     Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi.  Se aproba cu unanimitate a 

consilierilor prezenti. Se supune la vot si procesul verbal de la sedinta anterioara. 

Se aproba cu unanimitate de voturi.  

 In continuare se trece la discutarea   punctului   inscris pe ordinea de zi: Proiect de 

hotarare privind aprobarea Programului anual al achizitiilor publice si achizitiilor 

sectoriale pentru anul 2020. 

        Ia cuvantul responsabilul pentru achizitii publice   , prezinta referatul de 

aprobare  si raportul de specialitate la proiectul de hotarare, avizat favorabil in 

comisiile de specialitate.Prezinta in continuare anexele la proiectul de hotarare. 

D-l Stacescu intreaba daca sumele alocate pentru copii sant mai mici decat anul 

trecut. Responsabilul pentru achizitii arata ca sumele inscrise sant fara TVA. D-l 

Stacescu arata ca trebuie neaparat reinnoite marcajele la toate drumurile comunale.  
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De asemenea la scoala centru  trebuie sa fie alocate sume necesare pentru achizitie 

paratrasnet si celelalte cheltuieli. Se stie ce probleme au fost cu ISU pentru lipsa 

paratrasnetului. 

D-l director Savin arata ca ar fi nevoie urgenta si de un copiator multifunctional 

pentru  examenele ce se apropie la scoala. De asemenea tot la capicitolul scoala , la 

trecerea de pietoni ar fi nevoie de politist pentru supravegherea elevilor la intrarea 

si la iesirea de la cursuri.  D-l primar arata ca a discutat deja cu d-l sef de post si 

problema aceasta se rezolva. 

D-l Nita intreaba  despre ce studiu hidro e vorba. Domnia sa stie ca pentru 

proiectele mari sumele pentru studii   se aloca la demararea proiectului, de ce acum 

apar alte cheltuieli ? D-l viceprimar arata ca atunci cand s-a schimbat solutia 

tehnica la alimentarea cu apa la satul Cracaoani a aparut necesitatea unui nou 

studiu hidro care in mod  evident trebuie achitat. D-l Adascalului arata ca la scoala 

de la  Cracau elevii nu mai au apa in ultima perioada. Directorul scolii arata ca 

fantana a secat. D-l Adascalului arata ca ar trebui sapata mai adanc la 70 de metri. 

D-l Dogariu arata ca nici sus in scoala Cracau la etaj  nu este caldura. D-l Savin  

arata ca a fost acolo la scoala si a  constatat ca nu erau aerisite caloriferele si 

problema s-a rezolvat déjà. Dar acolo sant 2 probleme majore- apa si malurile care 

trebuie consolidate. D-l Stacescu  arata ca in fiecare scoala trebuie apa calda pentru 

copii. D-l director arata ca facturile la energie sant mari, sumele alocate se 

epuizeaza déjà. O sa fie greu sa fie folosite boilerele electrice permanent. 

Nu mai sant alte intrebari motiv pentru care presedintele de sedinta supune la vot 

acest proiect de hotarare : se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se trece in continuare la punctul 2 respectiv -Proiect de hotarare privind aprobarea 

salariilor de baza pentru functiile publice locale precum si pentru personalul 

contractual  din aparatul de specialitate al primarului comunei Cracaoani, judetul 

Neamt. Ia cuvantul  responsabilul pentru resurse umane care arata ca in 

conformitate cu legislatia in vigoare,   odata cu promovarea salariatilor se modifica 

si salarizarea acestora, motiv pentru  care trebuie aprobata in sedinta consiliului 

local.Prezinta in continuare referatul de aprobare si raportul compartimentului de 

specialitate, Da citire apoi proiectului de hotarare avizat favorabil de catre 

comisiile de specialitate.Nu sant alte discutii motiv pentru care  este supus la vot. 

Se aproba cu unanimitate de voturi.  

      Se trece la ultimul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea 

Planului anual de actiune privind serviciile sociale administrate si finantate din 
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bugetul comunei Cracaoani, judetul Neamt pe anul 2020. Ia cuvantul secretarul 

general al comunei care arata ca urmare a hotararii de avizare de catre Consiliul 

Judetean   a proiectului  de hotarare privind  Planul  anual de actiune privind 

serviciile sociale administrate si finantate din bugetul comunei Cracaoani, judetul 

Neamt pe anul 2020,  urmeaza ca in acest moment sa fie discutat si aprobat  de 

catre Consiliul local acest proiect aflat in discutie.  Asistentul social da citire 

referatului  de aprobare si raportului   compartimentului de specialitate. Secretarul 

general al comunei arata ca proiectul a fost avizat favorabil de catre comisiile de 

specialitate,  si deoarece nu  sant alte discutii presedintele de sedinta il supune la 

vot. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

    D-l Nita Vasile solicita in finalul sedintei  ca intr-o sedinta viitoare sa fie 

prezentata o informare privind stadiul realizarii proiectelor la nivelul comunei, iar 

d-l Dogariu solicita din partea d-nei contabil o informare privind alocarea banilor 

pentru culte. Presedintele de sedinta multumeste in final tuturor pentru participare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                 SECRETAR GENERAL 
         SAVIN ION-DIONISIE                                           FLORIN URSACHE    

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


